Attachment 3- Scope of Work

الملحق 3 – نطاق العمل

1. Garbage collection and safe disposal on daily basis (except Friday) accumulated by beneficiaries in settlement areas identified by Mercy Corps in Deir-ez-Zor, Ar-Raqqa, Aleppo and Al Hasakeh governorates forone year with possibility to extend for one more year. The garbage shall be transferred to dump site, located at least 15 km from target area and approved by local authority.

This service includes:

- Collecting and transferring accumulated garbage in front of homes of beneficiaries, garbage dump sites and open spaces in the targeted area or as instructed by task supervisor.
- Cleaning the main roads (Asphalt roads) and transferring the garbage to the main landfill designated by local authority.
- Contingencies: In case of interruption of garbage transfer beyond the contractor's control. (Problems on the road etc.) And lasting more than 3 days, Contractor agrees to transfer garbage to an alternative location preapproved by Mercy Corps and local authorities.
- 3. Equipment: for the above mentioned services,
 - Numbers of dump trucks with capacity 5 cubic meters, Bobcat/loader and laborers. Labor must be from the target area.
 - The contractor shall have the necessary tools and safety gear for the labor (sweeper, shovel, garbage collection container with wheels, gloves, masks, vests, boots.... etc.) to perform cleaning tasks.
- 4. Working Hours and number of days: Contractor will provide services 6 days a week: Saturday –Thursday, 8 hours per day
- 5. Working area: NE-Syria which will be determined by Mercy Corps in governorates (Deir-ez-Zor, Ar-Raqqa, Aleppo and Al Hasakeh)

1 - جمع القمامة والتخلص الأمن منها بشكل يومي (ما عدا الجمعة) المتراكمة من قبل المستفيدين في مناطق الاستيطان المحددة من قبل ميرسي كور في محافظات دير الزور والرقة وحلب والحسكة لمدة عام واحد مع امكانية التمديد لعام اخر. سيتم نقل القمامة إلى مكب يقع على بعد 15 كم على الأقل من المنطقة المستهدفة ومعتمد من السلطة المحلية.

تشمل هذه الخدمة:

- جمع ونقل القمامة المتراكمة أمام منازل المستفيدين ومواقع مكب النفايات والأماكن المفتوحة في المنطقة المستهدفة أو حسب تعليمات مشرف المهمة.

- تنظيف الطرق الرئيسية (الإسفانية) ونقل القمامة إلى مكب النفايات الرئيسي المحدد من قبل السلطة المحلية

2- حالات الطوارئ: في حالة توقف نقل القمامة الخارج عن ارادة المقاول (مشاكل على الطريق وما إلى ذلك) و استمرت اكثر من ثلاثة ايام يوافق المقاول على نقل النفايات إلى موقع بديل تمت الموافقة عليه مسبقًا من قبل ميرسى كور والسلطات المحلية.

3- المعدات: للخدمات المذكورة أعلاه،

- عدد الشاحنات القلابة سعة 5 متر مكعب, بوبكات / لودر وعمال. يجب أن يكون العمل من المنطقة المستهدفة

- يجب أن يكون لدى المقاول الأدوات ومعدات السلامة اللازمة - للعمالة (مكانس ، كرك ، حاوية جمع قمامة بعجلات ، قفازات ، أفنعة ، سترات ، أحذية ... إلخ) لأداء مهام التنظيف

4- ساعات العمل وعدد الأيام: سيقدم المقاول خدماته 6 أيام في الأسبوع: السبت - الخميس. 8 ساعات باليوم.

5- منطقة العمل: في شمال شرق سورية في مناطق تحددها ميرسي كور ضمن محافظات (دير الزور - الرقة حلب - الحسكة)